
REFERAT STYREMØTE NR. 1 FOR HOL IDRETTSLAG 2025 

Torsdag 16.01.2025. 18.00-20.00 

Tilstede: Anita, Jos, Svein, og Runar. Håkon Eggen presenterte lysløypa i Hovet. 

Fraværende: Knut Erik, Hanne, Bjørnar og Maren. 

Referat: Runar 

 
Vedtakssaker:  
Sak 1.25: Godkjenning av protokoll styremøte 7 2024 

Vedtak: Godkjent.  

 

Sak 2.25: lysløype Hagafoss. Status og budsjett.   

Spillemiddelsøknad er sendt inn med egenkapital- og finansieringsplan.  

Søknad til Hol kommune om midler fra løypefondet sendes inn, om Holsåsen sti- og løypenemd 

prioritere søknaden vår.  

   

Sak 3.25: Utlån av klubbhus.  

Vedtak: OK med utleie til forespurt konfirmasjon.   

Sak tas opp igjen ifht. bestemmelser rundt pris og retningslinjer.  Jos har tatt på seg ansvaret for 

administrasjon av Hol Gym og klubbhus.  Jos, Anita og Maren møtes en dag og tar en runde med 

oppmerking, inventar, og nøkkelløsning.  Egen utleieepost er laget: utleie@holil.no 

 

Sak 4.25: Lysløype i Hovet. Kart og plan for utbedring av lysløypa i Hovet.  

Håkon la fram kart og budsjett.  Bra prosjekt.   

Vedtak: Etter tidligere styrevedtak må prosjektet kjøres som spillemiddelprosjekt.  Styret godkjenner 

totalprosjekt før søknader sendes og prosjektet igangsettes.   

Styret ønsker kvalitetssikring av prosjekt rettet mot bro.  Kortsiktig kan en gjøre små utbedringer for 

at brua skal ha sikker bruk i dag. For å nå igjennom i søknadsmassene, ser styret det nødvendig å få 

til et lite skileikområde, eks. 3 svinger i en liten skicrossløype, i tillegg til en flatere løypeprofil som 

planlagt.  Styret er positiv til å få til drenering over jordet til Rueslåtten og lys til Bergsbrua. Runar 

sjekker med fylket angående spillemidler på allerede opparbeidet veg.  

 

 

 



Sak 5.25: Planlegging av årsmøte 2025 

Vedtak: Årsmøte 5.mars kl. 18 Hol Stadion.  

Runar legger ut info ihht. lovkrav. 

Gikk igjennom org.plan for å finne ut hvem som er på valg.  Runar har tatt kontakt med valgkomite 

og kontrollutvalg som har fått beskjed om dato.  

På valg er Jos, Anita, Hanne, Runar(skigrupa) og Svein.  

Alle gruppeledere må huske årsplanen. 

 

Sak 6.25 Godkjenning av møteplan for 2025 

Vedtak: Satt opp møte 19.februar, 16.april og 21.mai.  Behovsprøvde datoer. Er det ikke saker blir 

det ikke møte.  

 

Sak 7.25 Klage på vedtak om støtte til aktivt medlem. 

Runar orienterte om saken, og klagen ble gjennomgått.  

Vedtak: Styret kan ikke se at det er kommet nye moment i saken som gjør at tidligere vedtak skal 

omgjøres.  

 

Sak.8.25 Turorientering 

Vedtak: Knut Erik tar på seg ansvaret for å se på ny løsning etter at postkassetrimmen har lagt ned 

sin aktivitet.  Gjennom orienteringsforbundet som vi er medlem av, har de flere alternativ som vi kan 

kikke nærmere på.  «Grønne turer for alle» har søknadsoppstart 12.februar.   

 

Orienteringssaker:  

O-sak nr. 1/25: Status aktivitetar.  

Mandagsrenn sist uke i Hovet : 16 deltakere.  😊  

Allidrett: Bra oppmøte! Ligger på ca 10-15 deltakere per gruppe (2 grupper).  

Svømming: opptil 35 deltakere så må se på løsning med 2 grupper. (må ha nok ant. badevakter). 

Skøyter:  Godt med oppmøte på skøyteskole og klubbløp.  Mellom 20 og 35 barn på hver økt.  

 

O-sak nr. 2/25: Påmelding av fotballag.  

Leder i fotballgruppa er orientert om påmeldingsfrister for lagene.  Vi tar sikte på 3 lag i år også.   

3 – 5 og 7`er-lag.  



 

 

 

O-sal nr.3/25: Status sponsorar.  

Avtaler som er ferdig reforhandlet:  

-Ustekveikja 

-Hallingdølen 

-KG Bygg og Betong 

-Elektro 12:24 

-Hallingdal Varme og Sanitær 

-TG Bygg  

-Bjella og Medgard 

-Gol Kjøl og Frys og Daykin  

-Geilo Auto 

 

Nye sponsorer: 

-Oddvar Øygard AS 

-Hol rørservice 

 

Utgått og ikke med videre:  

-Geilo Tomteservice 

 

Avtaler som utgått eller går ut i 2025:  

-Gjensidig brannkasse Hallingdal (jobbet med i des.24 og purret opp 12.1.2025) 

-Kantefølflak 

-Intersport 31.12.2025 

-Craft 31.12.2025 

-Hallingplast 31.12.2025 

 


